
Seja občinske konference ZKS
Ljubljana-Šiška

Večja pozornost
mladim

(fk) Clani občinske konference ZKS Ljub-
ljana-Šiška so na 29. seji, ki je bila 22. ja-
nuarja, razpravljali o aktivnosti pri uresni-
čevanju politike ZK, o delovanju Zveze so-
cialistične mladine v Šiški, sprejeli so fi-
nančni načrt OK ZKS Ljubljana-Siška za
letos, evidentirali pa so tudi Jožeta Steha,
dosedanjega predsednika OK ZKS Siška, kot
možnega kandidata za to funkcijo tudi v pri-
hotlnjem enoletnem mandatu. Beseda je tekla
tudi o pripravah na programsko konferenco
OK ZKS Šiška.

Ob obravnavi aktivnosti pri uresničevanju
polttike ZK v zadnjem obdobju so poudarili,
da je bila le-ta obeležena s pospešeno dejav-
nost.io vseh socialističnih subjektivnih sil pri
obravnavi in sprejemanju srednjeročnih in
letnih planskih dokumentov v vseh okoljih.
Pomemben napredek so dosegli pri sočasni
obravnavi in sprejemanju planov, vendar de-
lavci v združenem delu še niso mogli uve-
Ijaviti svoje odločilne vloge dovolj celovito
glede na svoje konkretne in širše družbene
interese. Ni še zaživelo kontinuirano plani-
ranje, saj še ni dovolj skladnosti in realnosti
pri načrtovanju.

Vse osnovne organizacije ZK v tistih
OZD, ki še niso sprejele ustreznih planskih
dokumentov, so obravnavale. zakaj je prišlo
do zamud. Vzroki so pogosto izredno kom-
pleksni — od še vedno premajhne skladnosti
do časovne stiske.

Pri analizi dela ZSM v občini Šiška so po-
udarili, da je stik med OO ZSMS in občinsko
konferenco ter njenimi organi dokaj šibek.
Da bi to stanje izboljšali, so posamezni člani
predsedstva in drugih organov dobili nalogo,
da stalno vzdržujejo stik s posameznimi
osnovnimi organizacijami. Tak način dela je
že pokazal svoje prve rezultate, zato ga bo
treba nadaljevati, dograjevati in poglabljati.

V raznih organih delegatskega sistema de-
luje veliko število mladih, vendar njihova
vloga še daleč ni sorazmerna njihovemu šte-
vilu. Vzrokov za to je več, najpomembnejši
pa so prav gotovo v premajhni vsebinski
povezanosti mladih delegatov z mladinsko or-
ganizacijo, v slabem seznanjanju z delegat-
skimi gradivi, kar seveda onemogoča dose-
ganje lastnih stališč, v neizkušenosti in ne-
usposoblienosti mladih delegatov in v ne-
razumljivosti delegatskih gradiv. Še posebej
pa je zaskrbljujoče dejstvo, da je vpliv mla-
dih povsem nezadovolj iv pri prenašanju ali
sprožanju konkretnih pobud ali predlogov
za razreševanje posameznih perečih proble-
mov mladih.

Po drugi strani pa je treba upoštevati tudi
dejstvo, da imajo starejši precejšnje nezaupa-
nje do mladih delegatov in se. bojijo, da
mladi ne bodo znali dovolj dobro zastopati
interesov okolja, ki jih je poslalo na dolo-
čeno sejo skupščine. Prav zato mlade zelo
redko najdemo v raznih skupščinskih klo-
peh.

Ena izmed osnovnih nalog ZSM bo vse-
kakor razvijanje in uveljavitev takih metod
dela, da bodo res lahko uresničili svoje in-
terese. Na določenih področjih je to mladin-
ski organizaciji že uspelo — predvsem prek
dela njenih kolektivnih članov, drugod pa jo
čaka še precej napornega dela.


